
Szanowni Państwo: 
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Rzecznik Praw Pacjenta 

Wojewodowie 

 

PETYCJA 

Działając w trybie Ustawy o petycjach z dnia 11 lipca 2014 roku (tj. Dz. U. 2018 poz. 870) 

przekładam treść żądania w celu wprowadzenia:  

 

§1. Celem skrócenia czasu dotarcia, Zespoły Ratownictwa Medycznego do każdego pacjenta 

wyjeżdżają alarmowo biorąc pod uwagę, przyjmując że każde wezwanie jest stanem nagłym.  

 

§2. Celem skrócenia czasu dotarcia, Zespół Ratownictwa Medycznego od pacjenta do 

pacjenta, od szpitala do pacjenta, oraz ewentualnie od szpitala do bazy jedzie alarmowo.  

 

Uważam, że każdy wyjazd karetki winien być alarmowy z uwagi na stany nagłe oraz małej 

liczby zespołów. Dla przykładu straż pożarna wyjeżdża do każdego zdarzenia alarmowo 

mimo, że jest praktycznie w każdej miejscowości.  

 

Źródło oparcia:  

https://www.rynekzdrowia.pl/Polityka-zdrowotna/Nowe-informacje-z-GUS-Nie-bylo-

wojewodztwa-bez-grzechu-spowolnienia-karetek,266693,14.html 

https://wroclaw.wyborcza.pl/wroclaw/7,35771,30542410,na-dolnym-slasku-rekordowo-

dlugo-czeka-sie-na-przyjazd-karetki.html 
 

Z poważaniem 
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